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BRM.0002.48.2018        

Protokół Nr XLVIII/18 
z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 29 sierpnia 2018 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  
w godz.15:00 do 17:15.    
 
 W obradach uczestniczyli: 

-     Radni Rady Miejskiej 
      -     Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 
      -     Sekretarz Gminy  - Barbara  Kowalska  
      -      Skarbnik Gminy – Irena Olszewska 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy  
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Przygotowanie placówek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń  
    na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych napojów na   
    terenie Gminy Ryn.                                                                                                                 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów     
    alkoholowych w  miejscu publicznym na terenie Gminy Ryn.                                                 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonych 
      nr 122/3 we wsi Orło.                                                                                                                            
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 51 w Rynie.                   
12. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do najmu pomieszczeń w budynku przy ul. K.  
      Wallenroda 10 w Rynie na świadczenie usług medycznych.                                                  
13.Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i    
     szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,    
     funkcyjnego, za warunki pracy  oraz wysokość i warunki wypłacania innych  składników    
     wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania    
     wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.                                                
14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego   
     obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  dyrektorom, wicedyrektorom oraz nauczycielom   
     pełniącym inne stanowiska  kierownicze.                                                                                                                                                         
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018r.                                                                          
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn  na lata   
      2018-2026.                                                                                                                                                                                                                             
17. Sprawy różne. 
18. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Filipek- Przewodniczący Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 14 radnych.   
Nieobecna: Pani G. Gołębiewska. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.2  Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG : 
1/ wniósł o wycofanie z  porządku obrad pkt.13 dotyczącego: 
Podjęcia  uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i    
 szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy  oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników  
wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania  wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych  zastępstw. 
Dodał, że projekt od 20 czerwca br. nie został uzgodniony z jednym ze związków zawodowych ,  a 
taki obowiązek wynika z ustawy. Związek od 20 czerwca do dnia dzisiejszego nie znalazł czasu, 
aby uzgodnić projekt uchwały. 
 
2/ wniósł o rozszerzenie porządku o pkt.13 dotyczący: 
Podjęcia uchwały sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu na zakup sprzętu i 
aparatury medycznej na potrzeby  szpitala  giżyckiego. 
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie proponowane zmiany do 
porządku obrad. W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad wraz ze zmianami 
został przyjęty jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
1/ Protokół z 27 czerwca 2018r. został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem protokółu     
    opowiedziało się 12 radnych; przeciw – nie było; 2 radnych wstrzymało się od głosu. Uwag do  
    protokółu nie stwierdzono. 
2/ Protokół z 20 lipca 2018r. został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem protokółu     
    opowiedziało się 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny wstrzymał się od głosu. Uwag do   
    protokółu nie stwierdzono. 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  
        w okresie między sesjami. 
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – zaprosił wszystkich radnych do  wspólnego 
czytanie w ramach akcji na Narodowe Czytanie ” Przedwiośnia „ Stefana Żeromskiego w dniu  8 
września 2018 r. (sobota) o godz. 10.00 na placu przy fontannie. 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  
sesjami- sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
 
1/ cyklicznie, co dwa tygodnie odbywają się rady budowy inwestycji na ul. Mazurskiej ; w dniu 
wczorajszym zwiększono siły na budowie; nie będzie żadnej możliwości aneksowania umowy z tej 
racji, że jest to dotacja z budżetu państwa i musi być rozliczona do końca roku.  
2/ dokonany został odbiór inwestycji dotyczącej placu przed urzędem i między wspólnotami Placu 
Wolności 3,5,7. 
 
 



3 
 

3/ po raz trzeci były ogłaszane zaproszenia na roboty: na drogę w Ławkach, w Sterławkach W.,- 
nikt się nie zgłosił; na świetlicę w Orle i Szymonce zgłosił się wykonawca, ale zaproponowane 
ceny mocno przewyższały środki zaplanowane w budżecie 
4/ w Olsztynie odbyło się spotkanie odnośnie wyborów samorządowych na temat obowiązków, 
jakie ciążą na samorządach  
5/ odbył się kolejny konkurs na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Rynie; Dyrektorem 
została wybrana Pani Renata Radziulewicz, która od 1 września przejmie obowiązki 
6/ Powiatowa Policja zorganizowała w Rynie Święto Policji  
7/ w Giżycku odbył się I Kongres Elektromobilności  
8/ został złożony wniosek o dofinasowanie projektu dotyczącego inwestycji nad Jez. Ołów  
9/ została podpisana umowa z urzędem marszałkowskim na dofinansowanie projektu pod nazwą  
„ Zakątek zadumy”; na początku września będzie ogłaszany przetarg, a realizacja inwestycji 
odbędzie się w latach 2018/2019  
10/ została podpisana umowa na rewitalizację 5 budynków komunalnych  
11/ 1 sierpnia został powołany koordynator do połączenia i doprowadzenia do funkcjonowania 
Regionalnego Parku Edukacji, Kultury i Turystyki ; koordynatorem jest Pani M. Tuczyńska 
12/ odbyło się walne zgromadzenie Lokalnej Grupy Rybackiej dotyczące zmian statutowych  
13/ dzisiaj składany jest wniosek z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na drogi w 
miejscowości Orło 
14/ został ogłoszony konkurs na Dyrektora Regionalnego Parku Edukacji, Kultury i Turystyki  
15/ odbyła się powiatowa Komisja Bezpieczeństwa poświęcona bezpieczeństwu w szkołach na 
teren powiatu. 
 
Ad.6 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady – odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej z 27.07.2018r. 
o zgodę na dokonanie kontroli przez Komisję Rewizyjną i zaproszenie na jej posiedzenie Zarządu 
Stowarzyszenia Kulturalno-Oświatowego „ Feniks ” w Skopie wraz z dokumentacją dotyczącą  
dotacji przyznanej w  2017r. w kwocie 15. 000 zł.  
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że Komisja w trakcie 
sprawdzania dokumentacji dotyczącej przyznania tej dotacji dla stowarzyszenia nie otrzymała 
jednoznacznej odpowiedzi w zakresie kwot, które tam padały. Jest jak gdyby pięć różnych kwot, 
każda inna, jeśli chodzi o to rozliczenie. Była też kontrola dokonana przez pracowników Urzędu 
Miasta, gdzie Pan Prezes odniósł się do tej kontroli i padła  znowu kolejna inna kwota. 
Odnosząc się do sprawozdania dotyczącego tego rozliczenia stwierdził, że jest tam mowa o tym, 
że stowarzyszenie na swoje działania wydało 19 000 zł, ale rozliczyło się z 16 000 zł.  Podkreślił,  
że Komisja Rewizyjna ma duże wątpliwości i dlatego chce, aby u źródła to zostało wyjaśnione. 
 
Pan K. Jarosz stwierdził, że stowarzyszenie otrzymało 15 000 zł. A, od czterech miesięcy jest takie 
podhaczanie  nóg dla stowarzyszenia. Stowarzyszenie nie chce w następnym roku tej dotacji, nie 
chce jeździć po wioskach i się udzielać. To dzięki państwu. Dodał, że jakaś obsesja zapanowała 
na punkcie tego stowarzyszenia „ Feniks”. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odpowiedział, że działanie Komisji absolutnie 
nie jest skierowane przeciwko „Feniksowi”. Jest wynikiem tego, że zostały wydane publiczne 
pieniądze. „Feniks” złożył ofertę działań, które chce przeprowadzić. W tej ofercie wykazał, że te 
działania zrobi za ponad 28 000 zł, a się okazało, że zrobił za 19 000 zł, a rozliczył 16 0000 zł. 
Więc są duże wątpliwości. Podkreślił wyraźnie i dobitne, że działania Komisji Rewizyjnej nie są 
skierowane przeciwko „Feniksowi”. 
Jego zdaniem nie zostało to we właściwy sposób zabezpieczone ze strony Gminy. Jeżeli zostają 
podpisane umowy o granty, wiec rozlicza się to wszystko, co deklaruje ten, co chce te działania 
przeprowadzić. Jeżeli ktoś zaoferował, że zrobi różne imprezy i działania za 28 000 zł, zrobił to za 
19 000 zł, a tak naprawdę liczy tylko te 15 000 zł, które dostał z publicznych pieniędzy, no to 
Gmina nie zabezpieczyła swojego interesu. 
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Bo, jeżeli ktoś zadeklarował, że robi imprezę za 28 000 zł, to  powinno być w umowie, że te 28 000 
zł musi być rozliczone. Tak robią to inne urzędy, tak robi się w starostwie. Powtórzył, że działania 
Komisji nie przeciwne stowarzyszeniu „Feniks” , a wręcz przeciwnie, bo w tej materii tylko 
stowarzyszenie „Feniks” zaoferowało działania publiczne na rzecz mieszkańców Gminy. Więc 
trzeba oddać im honor, że swój prywatny czas poświęcają i robią takie działania. 
 
Pan K. Jarosz stwierdził, że dwa miesiące temu wniosek Komisji Rewizyjnej był podobny, ze 
względu na to, że nie odbyła się „Feniksjada”. To był główny zarzut, który wyjaśniono. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odpowiedział, że  Komisja Rewizyjna chce, 
aby na posiedzenie przybył zarząd stowarzyszenia, aby ostatecznie na tej kolejnej Komisji sprawę 
zamknąć i nie ciągnąć tego w nieskończoność. Ale, niestety z każdym posiedzeniem zamiast tych 
wątpliwości być mniej, jest ich coraz więcej. Dodał, że zadaniem Komisji Rewizyjnej jest dbanie o 
finanse publiczne. Dlatego rozliczenie powinno być jasne i klarowne, a tu nie do końca tak jest.  
Umowa została zrobiona, jak została zrobiona i nastąpiła taka dowolność, że w trakcie gry 
zmieniliście zasady i nie ma na to żadnego dokumentu w postaci aneksu.  
 
Pan A. Majgier stwierdził, że tu nie chodzi o to, żeby mieć  jakieś animozje, pretensje do kogoś ze 
stowarzyszenia. Chodzi o to, aby to wyjaśnić. Na kolejnym posiedzeniu zarząd stowarzyszenia 
będzie mógł się wypowiedzieć.  Komisja, albo się przychyli do tego, albo każdy zostanie przy 
swoim zdaniu. Można podpisać jakieś protokoły rozbieżności i na tym sprawę zakończyć. 
Generalnie ze strony Gminy było niedopatrzenie, że to tak zostało zrobione. Poza tym, gdy była 
powołana Komisja do sprawdzania finansów, to ona była powołana chyba niezgodnie z prawem. 
Dlatego, że tam Przewodniczącą Komisji była osoba, jak gdyby powiązana z jednym z członków 
zarządu i ta osoba kontrolowała. Czyli, to też było takie nie do końca  w porządku.   
 
Pan K. Jarosz stwierdził, że zarząd stowarzyszenia napisał swoje wyjaśnienia i tu się nic nie 
zmieni. 
 
Pan A. Majgier stwierdził, że nie chodzi o to, aby kogoś dołować, tylko chodzi o to, aby jakieś 
wątpliwości dodatkowo wyjaśnić, bo może się jeszcze coś nasunąć.   
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady – odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej z 27.07.2018r. 
o zgodę na dokonanie kontroli przez Komisję Rewizyjną i zaproszenie na jej posiedzenie Zarządu 
Stowarzyszenia Kulturalno-Oświatowego „ Feniks ” w Skopie wraz z dokumentacją dotyczącą  
dotacji przyznanej w  2017r. w kwocie 15. 000 zł.  
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęcie wniosku opowiedziało się 9 radnych; 
przeciw – 1 radny; 4 radnych wstrzymało się od głosu. 
Wobec powyższego wniosek został przyjęty. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla zapytała o losy monitoringu na dzień dzisiejszy. 
 
Pan J.Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że został złożony wniosek do programu „ Razem 
Bezpieczniej ” i czekamy na odpowiedź. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla poinformowała, że na ostatniej Komisji Bezpieczeństwa radna 
Gołębiewska  zgłaszała problem z psami w miejscowości Ławki. 
Pani J. Kryńska- Cieśla dodała, że prosiła Pana Burmistrza o interwencję. Zapytała, czy coś w tej 
sprawie się wyjaśniło.  
 
Pan J .Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że przeprowadził rozmowę z mieszkańcami w 
Ławkach i opinie są różne. Poinformował, że rozmawiał z lekarzem inspekcji weterynaryjnej, który 
powiedział, że jeżeli tam są rasy groźne to oni się tym zajmą. Jest przygotowywana wizyta dwóch 
pracowników, którzy tam pojadą i zrobią rozeznanie.  
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Ad.7 Przygotowanie placówek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego. 
 
Pan J. Karpiński - Burmistrz MiG - poinformował, że został wyłoniony nowy Dyrektor Pani Renata 
Radziulewicz. Dodał, że  w zespole robione były remonty, przeglądy. Finanse są zabezpieczone. 
Wykorzystanie środków w oświacie jest na poziomie 52%, pieniędzy nie zabraknie. Są zmiany w 
do arkusza organizacyjnego w formie aneksu. Z chwilą uzgodnienia przez oba związki, zostanie on 
zatwierdzony. Z końcem września zostanie rozpisany konkurs na dowożenie uczniów na rok 
następny. 
 
Pani R. Radziulewicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego - poinformowała, że do piątku 
trwają wszelkiego rodzaju remonty, sprzątanie szkoły. Na chwilę obecną wszyscy właściwie mają 
pełne etaty, są też nauczyciele, którzy będą mieli dodatkowe godziny, jeden nauczyciel będzie 
pracował na 8/18 etatu. Dodała, że pozostał jeszcze do wykonania jeden przegląd techniczny.  
 
Pan I. Nieckarz zapytał, czy został już wybrany wicedyrektor. 
 
Pani R. Radziulewicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego- odpowiedziała, że procedura 
jest taka, że  składa się wniosek do Pana Burmistrza , organu prowadzącego ,o zaopiniowanie 
kandydatury, natomiast opiniowanie kandydatury odbędzie się 31 sierpnia na radzie 
pedagogicznej.  
 
Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych napojów na terenie 
Gminy Ryn.                                                                                                                 
 
Pani B. Kowalska - Sekretarz Gminy - omówiła projekt uchwały. Dodała , że maksymalna liczba 
zezwoleń wynosi 150. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję ds. Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Komisję Rady Miejskiej. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla - Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
i Zdrowia-  poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan A. Majgier zapytał, czym zostało spowodowane, że jest tyle tych punktów sprzedaży alkoholu. 
Stwierdził, że wychodzi na to, że w naszej Gminie jeden punkt przypada na około 200 
mieszkańców, wliczając w to niemowlaki i osoby obłożnie chore. Poza tym w Rynie jest tyle 
punktów sprzedaży, że na dobrą sprawę można sobie w piżamie pójść i w kapciach , nawet zimą, 
żeby sobie kupić alkohol. Zapytał, czym była motywowana  odległość 20 metrów. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla - Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
i Zdrowia - poinformowała, że na Komisji była również przeciwna tej odległości 20 metrów od 
szkoły, przedszkola, od obiektów kultu  religijnego, cmentarzy, obiektów sportowych, plaży, 
kąpielisk, zakładów opieki zdrowotnej. Stwierdziła, że nie ma takiego daru przekonywania 
członków Komisji , co do swoich racji. Dlatego, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt, 
chociaż ona była przeciwna temu. Jej też wydaje się, że jest za dużo tych punktów. 
Poinformowała, że Komendant Powiatowy Policji z Giżycka uczestniczący w posiedzeniu Komisji 
również nie przychylił się do jej propozycji zmniejszenia tej ilości punktów alkoholowych.  
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdził, że ograniczenie w znacznym stopniu 
ilości wydawanych zezwoleń spowoduje, że się kogoś pozbawi pozwoleń na alkohol. Zapytał , w 
jaki sposób o tym zdecydować, kogo pozbawić i dlaczego. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla - Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
i Zdrowia - poinformowała, że we Wrocławiu, na rynku głównym,  radni jednak przegłosowali tą 
nocną prohibicję.  
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Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdził, że ilość punktów została na poziomie 
poprzedniej uchwały. 
 
Pan A. Jarmołowicz stwierdził, że odległość 20 metrów to jego zdaniem zbyt mało. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 
usytuowania miejsc sprzedaży tych napojów na terenie Gminy Ryn.                                                                                                                 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych; 
przeciw - 2 radnych; 1 radny - wstrzymał się od głosu. 
Wobec powyższego uchwała została podjęta. 
Uchwała nr XLVIII/350/18 - stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów     
         alkoholowych w  miejscu publicznym na terenie Gminy Ryn.                                                 
 
Pani B. Kowalska - Sekretarz Gminy - omówiła projekt uchwały. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla - Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
i Zdrowia - poinformowała, że projekt uwzględnia poprawki Komisji, która zaproponowała dodać " 
w § 1 pkt 2 " oznaczonych" terenów oraz  na końcu pkt.2 " lub za jej zgodą". 
 
Pan A. Jarmołowicz zapytał, czy na to odstępstwo będzie również potrzebne zezwolenie. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla - Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
i Zdrowia - stwierdziła, że to wynika z ustawy. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów  alkoholowych w  miejscu publicznym na 
terenie Gminy Ryn.                                                 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała nr XLVIII/351/18 - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości   
           Oznaczonych nr 122/3 we wsi Orło.                                                                                                                            
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG –przedstawił projekt uchwały przeznaczający do sprzedaży 
nieruchomość niezabudowaną we wsi Orło nr 122/3 o pow.  700 m² - droga;   w trybie 
bezprzetargowym na poprawienie warunków zagospodarowania  nieruchomości przyległej 
oznaczonej nr 121/6. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki – poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonych nr 122/3 we wsi Orło.                                                                                                                            
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała nr XLVIII/352/18 - stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
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Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 51 w Rynie.                   
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że jeden z przedsiębiorców jest zainteresowany 
tą działką , stąd projekt uchwały na dzisiejszej sesji. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki – poinformował, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – podkreślił, że na dzisiaj w żaden sposób nie 
został rozwiązany problem organizowana imprez nad jeziorem. Miał to rozwiązać wybudowany 
„amfiteatr”, ale nie rozwiązał tego problemu. Dlatego, jego zdaniem nie można na razie sprzedać 
tej działki, bo nie będzie można nic zrobić na Jez. Ryńskim  
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży działki nr 51 w Rynie.                   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały opowiedział się 1 radny; przeciw - 
10 radnych; 3 radny - wstrzymało się od głosu. 
Wobec powyższego uchwała nie została podjęta. 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do najmu pomieszczeń w budynku przy 
ul. K. Wallenroda 10 w Rynie na świadczenie usług medycznych.                                                  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że właściciel Niepublicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej zwrócił się o wydzierżawienie pomieszczeń na kolejne 10 lat.  
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki – poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że wczoraj na Komisji wyglądało to tak, 
że jest przeciwko działaniu tego niepublicznego ośrodka. Podkreślił, że tak nie jest. Uważa po 
prostu, że 10 –letnia dzierżawa budynku jest zbyt długa. Dlatego jest przeciwko podjęciu tej 
uchwały. Stwierdził, że do projektu uchwały nie została dołączona umowa, która miałby 
obowiązywać. Nie wiadomo więc, jak będą zabezpieczone interesy Gminy. Stąd trudno jest podjąć 
decyzję o wydzierżawieniu pomieszczeń na 10 lat tj. do 2029 roku.  
 
Pan R. Jarosz podkreślił, że umowę podpisuje się na 10 lat, ale można ją też z różnych względów 
zerwać w drastycznych sytuacjach.  
 
Pan A. Majgier  przypomniał, że parę miesięcy temu na sesję były zaproszone osoby z 
Narodowego Funduszu Zdrowia z Ełku. Teraz widzi nagle, że niektórym się to spojrzenie zmieniło.  
Stwierdził, że mieszkańcy, jak chcą dostać się bez kolejki do lekarza to muszą jechać do 
Mikołajek, a Radni jak gdyby bezwarunkowo mają podnieść rękę i zatwierdzić najem na 10 lat. 
Podkreślił, że jego zdaniem jest to  też za długi okres. Można wynająć na dwa, trzy lata. Tym 
bardziej, że jest taki mały szantaż, w stosunku do nas, że jeżeli Rada tego nie przegłosuje , to na 
rehabilitację trzeba będzie jeździć do gmin ościennych.  
 
Pani J. Kryńska-Cieśla stwierdziła, że nie mając przed sobą dokumentu umowy nie może za tym 
zagłosować z czystym sumieniem. Dlatego zaproponowała wniosek, aby na kolejnej Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia przedstawić tą umowę. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – przypomniał, że dzisiaj trzeba podjąć decyzję o 
podjęciu, bądź nie podjęciu uchwały. 
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Pan I. Nieckarz stwierdził, że termin 10 lat jest taki zbyt wygórowany. Jako , radni musimy 
zabezpieczyć interes naszych mieszkańców. Nadmienił, że nic nie stałoby na przeszkodzie, gdyby 
umowa opiewała na 5 lat. A ,gdyby sytuacja była pozytywna, to w przyszłości radni dalej 
przedłużaliby umowę.  
 
Pan A. Majgier  przytoczył fragment zapisu z pisma  właściciela NZOZ : „ Dotychczas zawarta 
umowa najmu określa zbyt krótki termin. Dotychczasowe umowy skończyły się w kwietniu 2018r. i 
są przedłużane aneksami. Jesienią 2018 roku zostaną ogłoszone konkursy na w/w usługi, co 
wiążę się z przedłużeniem umowy na najmu lokalu na dłuższy okres.” 
Zapytał ile wynosi ten „ dłuższy okres”. 
 
Pan S. Kożuszko stwierdził, że w umowie powinny być zawarte , jakieś paragrafy. Dodał, że mamy 
wpływ na to, co będzie w tej umowie. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – odpowiedział, że w tej chwili radni nie mają na to 
wpływu, bo jest tylko projekt uchwały.  
 
Pan S. Kożuszko stwierdził, że obawia się jednej rzeczy, żebyśmy kiedyś , jak przyjdziemy do 
ośrodka zdrowia nie zobaczyli pustych ścian. Wtedy będziemy stali w kolejce w Mikołajkach. 
 
Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy – stwierdziła, że to nie Rada podpisuje umowę, tylko 
Burmistrz. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – odpowiedział, że oczywiście, że Rada nie 
podpisuje. Ale, gdy są porozumienia z powiatem to do projektów uchwał jest dołączona treść 
porozumienia. W tej chwili nie wiemy, jak ta umowa wygląda. W jaki sposób ona zabezpiecza 
nasze interesy itd.  
 
Pan S. Kożuszko zapytał, czy odłożenie tego tematu np. na miesiąc nie będzie kolidowało ze 
sprawami funkcjonowania ośrodka. 
 
Pani L.Dygoń – NZOZ Ryn – odpowiedziała, że jutro jadą do funduszu, bo będą już ogłoszone 
nowe konkursy. Jak tylko zostaną ogłoszone musimy zaraz składać dokumenty i umowę.  
Dodała, że chcą podpisać następną umowę na specjalistykę, na ginekologię. Potrzebne jest nam 
nowe usg, które kosztuje 200 000 zł. Jeżeli nie będziemy mieli nowego usg od stycznia, to nie 
będziemy mogli podpisać umowy, bo ginekologia nie może funkcjonować. Przy okazji mamy 
dodatkowy gabinet usg, gdzie lekarze kierują ryńskich pacjentów na diagnostykę. Umowa na 10 lat 
jest nam potrzebna pod względem rachunkowym, bo inwestycje w środkach trwałych muszą być 
na 10 lat. Ponadto musi zostać wyremontowana rejestracja oraz trzeba zakupić sprzęt. W piśmie w 
wspomniano, ze na dniach podpiszemy umowę na rehabilitację dla osób o znacznym stopniu 
niepełnosprawności. Dlatego jest potrzebny dodatkowy sprzęt.  
 
Pan A. Majgier stwierdził, że w piśmie pisze się, że dotychczasowe umowy skończyły się w 
kwietniu, a mamy już sierpień. 
 
Pani L. Dygoń – NZOZ Ryn – odpowiedziała, że są one przedłużone aneksami, które sporządza 
fundusz. 
 
Pan A. Majgier podkreślił, że gdy byli przedstawiciele NFZ na sesji, to nikt z ośrodka nie 
pofatygował się, żeby wyjaśnić sprawę i ustosunkować się do tego, co było wtedy poruszane. 
Dodał, że wychodzi na to, że ośrodek jak gdyby lekceważy sobie taką współpracę. A, jak czegoś 
potrzebuje, to wtedy wyciąga rękę. 
 
Pani L.Dygoń – NZOZ Ryn – odpowiedziała, że oni nie chcą od Gminy pieniędzy tylko lokalu, który 
jest potrzebny nam wszystkim, społeczeństwu. Podkreśliła, że oni nie chcą 30 000 zł, jak szpital w 
Giżycku 
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Pani J. Kryńska-Cieśla stwierdziła, że skoro umowa kończyła się danego dnia, to należałoby to 
wszystko złożyć wcześniej do Rady. 
 
Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy- stwierdziła, że tu nie chodzi o Radę , a o NFZ. 
 
Pani L. Dygoń – NZOZ Ryn – dodała, że umowa z Gminą  trwa jeszcze przez rok.  
 
Pan K. Jarosz – podkreślił, że widzimy tylko czarne rzeczy. Kolejki są wszędzie, ale w Rynie 
można przyjść rano i zawsze jest  jeszcze okienko i te 8-9 pacjentów od godz. 8:00 do godz. 9:00 
zostanie przyjętych. Dodał, że podoba mu się w Rynie rehabilitacja i nie ma tam kolejek.  
 
Pani L. Dygoń – NZOZ Ryn – poinformowała, że na rehabilitację ośrodek ma przyznanych 110 000 
punktów na rok, a ma wyrobionych już 200 000 i za to już nikt nie zapłaci. 
 
Pan J. Brant podkreślił, że gdyby nie było absolutnie żadnych uwag do funkcjonowania ośrodka 
zdrowia, to podniósłby dzisiaj obie ręce. Temat ośrodka zdrowia przerabiany był przez kilka 
miesięcy i kiedy chcieliśmy się z państwem spotkać, to dopiero po interwencji Pana Burmistrza 
Pan J. Koc przyszedł. Na  zaproszenia  Komisji nie przychodził wielokrotnie, przysyłana była 
pracownica, oczywiście kompetentna. Ale, inna jest rozmowa z pracownikiem.  
Nasi pacjenci byli odsyłani do Mikołajek i tam ich lekarz przyjmował od ręki. Były głosy też, że gdy 
wypada dzień wolny to traci się jeden dzień z rehabilitacji, co jest w ogóle nieprawdą. Bo, jeżeli jest 
10 dni rehabilitacji, to ma być 10 dni.  
 
Pani L. Dygoń – NZOZ Ryn – odpowiedziała, że nie ma takich przypadków. 
 
Pan J. Brant stwierdził, że właśnie taki przypadek był.  
 
Pani L. Dygoń – NZOZ Ryn – zapytała, co to ma do umowy na 10 lat, jak się pracownik zachowa. 
 
Pan J. Brant odpowiedział, że ma wątpliwości, co do tego, że ten ośrodek daje gwarancję 
zabezpieczenia usług medycznych dla mieszkańców. 
Powtórzył, że gdyby świadczenie usług było bez takich dodatkowych smaczków, nie było by 
tematu. Stwierdził, że pamięta spotkanie z Panem J. Kocem, kiedy to stwierdził, że od dłuższego 
czasu nie może znaleźć do Rynu lekarza i pewnie to jest prawda. A,  tu się okazuje, że z Rynu 
odchodzi lekarz, że nasze pielęgniarki, które od lat pracowały poszły do pracy gdzie indziej.  
 
Pani L. Dygoń – NZOZ Ryn – odpowiedziała, że nie macie państwo prawa wtrącać się w sprawy 
personalne ośrodka. 
 
Pan J. Brant odpowiedział, że nasi mieszkańcy są pacjentami tego ośrodka. Podkreślił, że jego nie 
interesują sprawy personalne, ale to odbija się na jakości opieki. Dodał, że tematy, które tu 
porusza , to porusza nie dlatego, że jest złośliwy i ma jakieś pretensje. Nadmienił, że nie jest 
pacjentem tego ośrodka. Natomiast z uwag, które radni otrzymywali przez wiele miesięcy od 
mieszkańców wynika, że obraz tej palcówki nie jawi się najlepiej. 
 
Pani L. Dygoń – NZOZ Ryn – stwierdziła, że to ma się nijak do umowy i te zarzuty w tym miejscu 
nie pasują. 
 
Pan J. Brant odpowiedział, że właśnie, że pasują, bo samorząd sam może prowadzić ośrodek 
zdrowia. Dodał, że być może ten temat trzeba zostawić może przyszłej Radzie. Umowa jest ważna 
do końca września przyszłego roku. Umowy z Narodowym Funduszem na pewno nie są 
podpisywane na 10,5,6, czy 2 lata. Dlatego chciałby się spotkać z Panem. J. Kocem i omówić i 
pozbyć się, jakichkolwiek wątpliwości.  
 
Pani J. Kryńska-Cieśla stwierdziła, że takie spotkanie można zorganizować nawet na początku 
września. 
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Pan R. Ryszard podkreślił, że rynek usług medycznych jest bardzo trudny. Przykładem tego jest 
szpital w Giżycku. Obecna firma funkcjonuje w Rynie 18 lat. Stwierdził, że możemy się jej pozbyć. 
Wtedy znajdzie inne miejsce, inne lokum, inne miasto. Tylko, czy wszyscy ci niezadowoleni mają 
już opracowaną koncepcję, co będzie dalej. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że nie rozumie dlaczego mówi się o 
wyganianiu jakiejkolwiek firmy. Podkreślił, że od nikogo z radnych nie słyszał, aby któryś z radnych 
chciał rozwiązywać umowę z Panem J. Kocem. Powstała kwestia tylko długości umowy.    
 
Pan R. Ryszard odpowiedział, że nikt nie zainstaluje się na 2,3,5 lat. Sprzęt kosztuje bardzo dużo i 
nikt nie pójdzie do Rynu na 2,3 lata. To muszą być długofalowe projekty, bo firma musi na tym 
zarabiać. 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – odpowiedział, że do tej pory umowy były 
aneksowane, przedłużane i firma funkcjonowała, nic się nie działo. Stwierdził, że nie ma żadnego 
projektu tej umowy i zupełnie nie wiemy, jak ona ma wyglądać. Za każdym razem, gdy 
dostawaliśmy tego typu uchwałę był dołączony projekt umowy, czy porozumienia. Wtedy sprawa 
była jasna.  
 
Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy – odpowiedziała, że jest różnica między umową z podmiotem 
publicznym, a umową z podmiotem niepublicznym. Jest to zasadnicza różnica. 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał, dlaczego poprzednio można było 
dołączyć projekt umowy, a teraz nie.  
 
Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy – odpowiedziała, że aby dołączyć taką umowę trzeba 
zapytać ten podmiot publiczny o zgodę na to.   
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że im nie chodzi o dane firmy, lecz o 
treść umowy.  
 
Pan S. Kożuszko stwierdził, że może da się przesunąć to w czasie , aby ta umowę zobaczyć. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – stwierdził, że nie ma problemu z tym, aby dać do wglądu 
aktualną umowę. Zaproponował, aby możliwie szybko, za zgodą Rady, zrobić spotkanie dwóch 
Komisji: Bezpieczeństwa oraz  Rozwoju i aby tam przedstawić umowę. Zaproponował, też aby w 
dniu dzisiejszym nie kończyć tematu i zostawić go do następnej sesji, po odbyciu wspólnych 
posiedzeń Komisji.  
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie propozycję przeniesienia 
na kolejną sesję projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do najmu pomieszczeń w budynku 
przy ul. K. Wallenroda 10 w Rynie na świadczenie usług medycznych. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania w/w propozycja została przyjęta jednogłośnie , w 
obecności 14 radnych.                                                   
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie propozycję odbycia 
dodatkowego , wspólnego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa z  Komisją Rozwoju. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania w/w propozycja została przyjęta jednogłośnie , w 
obecności 14 radnych.                                                   
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – zarządził  15 minutową przerwę w obradach. 
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Po przerwie: 
Salę opuścił radny Pan K. Jarosz. W obradach uczestniczy 13 radnych. 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i    
          szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat,      
          motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy  oraz wysokość i warunki wypłacania      
          innych składników  wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy   
          sposób obliczania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych    
          zastępstw – punkt zdjęty z porządku obrad.                                              
 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu na   
           zakup sprzętu i aparatury medycznej na potrzeby szpitala  giżyckiego. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały wyrażający zgodę na zawarcie 
umowy z Powiatem Giżyckim  dotyczącej udzielenia pomocy finansowej  w  kwocie 34 440,00 zł. w 
formie dotacji celowej na zakup sprzętu i aparatury medycznej  na potrzeby szpitala giżyckiego. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki – poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Pan J. Brant zapytał, czy to pójdzie na majątek powiatu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że tak oni twierdzą.  
 
Pan J. Brant zapytał, czy nie można zawrzeć tego w umowie. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – zaproponował, aby po paragrafie 7 dodać paragraf 8  w 
brzmieniu : „ Zakupiony sprzęt z dotacji Gminy Ryn będzie na majątku Powiatu.” Natomiast 
dotychczasowy paragraf 8 staje się paragrafem 9. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu na zakup sprzętu i aparatury medycznej na 
potrzeby szpitala  giżyckiego, ze zgłoszoną poprawką. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów. Za 
podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych; przeciw – nie było; 1 radny wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwała nr XLVIII/353/18 - stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego   
          obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  dyrektorom, wicedyrektorom oraz  
          nauczycielom pełniącym inne stanowiska  kierownicze.                                                                                                                                                         
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – wniósł poprawkę do projektu zmniejszającą tygodniową liczbę 
godzin obowiązkowego wymiaru zajęć dla: 
1/ Dyrektora placówki oświatowej z   8 godzin   na 4 godziny 
2/ Wicedyrektora placówki            z 10 godzin   na 8  godzin. 
 
Pani J. Kołakowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z poprawką. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  
dyrektorom, wicedyrektorom oraz nauczycielom pełniącym inne stanowiska  kierownicze. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała nr XLVIII/354/18 - stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018r.                                                                          
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z dodatkowymi 
zmianami. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki – poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Pan A. Jarmołowicz zapytał, czy jeżeli nie zostanie wykonany  remont drogi, na którą sołectwo 
przeznaczyło środki, to czy może je przeznaczyć na inny cel. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że może. 
 
Pan J. Brant zapytał o środki w kwocie 3 000 zł przeznaczone dla biblioteki, w związku ze 
zmianami organizacyjnymi 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że jest to dla Pani koordynator w wysokości 15% 
od płacy zasadniczej do końca roku. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany budżetu gminy na 2018r.                                                                          
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała nr XLVIII/355/18 - stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn    
          na lata  2018-2026.                                                                                                                                                                                                                             
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki – poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn na lata  2018-2026.                                                                                                                                                                                                                             
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała nr XLVIII/356/18 - stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.17 Sprawy różne. 
 
Pan J.Filipek - Przewodniczący Rady Miejskiej – przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń 
majątkowych na dwa miesiące przed końcem kadencji. 
Zaproponował zrobienie wspólnego zdjęcia na wrześniowej sesji na zakończenie kadencji.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – zaproponował zorganizowanie wspólnego spotkania na 
zakończenie kadencji. 
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Pani J. Kryńska – Cieśla zapytała, jak wygląda realizacja programu „ Dobry Start ”. 
 
Pani E. Modzelewska – Kierownik MGOPS – odpowiedziała, że pierwsza wypłata została zrobiona 
w poniedziałek 27. Otrzymano 51.000 zł, to starczyło dla 170 uczniów. Pracownik, który otrzymuje 
program dostał dodatek, który również został wypłacony. 
 
Pani J. Kryńska – Cieśla stwierdziła, że na BIP-ie pojawiło się ogłoszenie na nowy etat księgowej.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że to nie jest nowy etat. W regulaminie 
organizacyjnym jest ½ etatu i tak zostało ogłoszone w zaproszeniu do składania ofert. 
 
Pani J. Kryńska – Cieśla zapytała, czy ktoś odchodzi na emeryturę, czy to jest nowy etat. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że Pani, która pracuje na tym stanowisku złożyła 
wniosek o zawarcie porozumienia w związku z planowanym przejściem na emeryturę. Trochę to 
zostało zrobione błędnie, dlatego nie przychyli się do zawarcie tego porozumienia. Obecnie trwa 
kolejny nabór na to stanowisko.  
 
Pan A. Majgier poinformował, że na chodniku przy ul. Zamiejskiej nie ma już żadnego 
zabezpieczenia, a taśmy dawno zostały już porwane. Tam można sobie jeżeli nie złamać, to 
przynajmniej zwichnąć nogę. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że dwukrotnie dzwonił w tej sprawie do Pana 
Dyrektora . Przebywa on na urlopie Po powrocie poprosi go o spotkanie.  
 
Pan A. Majgier zapytał, czy na ostatniej sesji będzie można już normalnie powiedzieć i będzie 
wszystko dobrze słychać, czy jeszcze nie. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że prawdopodobnie jeszcze nie, bo po zmianie 
przepisów będzie obwiązek transmitowania obrad na żywo i trzeba będzie wydać spore pieniądze, 
żeby do tego się przygotować. Jak tylko Pan Alończyk skończy swoje szkolenia dostanie polecenie 
żeby temu się przyjrzał. 
 
Pan A. Majgier stwierdził, że on się już przygląda temu od 2-3 miesięcy. 
 
Pan I. Nieckarz poinformował, że rozmawiał z Panem Tomkiem i on się przygląda temu. Ten temat 
już bardzo zgłębił. Tylko, że to jest też duże wyzwanie finansowe i techniczne. Dlatego musimy 
wytrwać w tej jakości dźwięku i obrazu.  
 
Pani M. Tuczyńska – Dyrektor Biblioteki Publicznej zaprosiła na narodowe czytanie. 
Poinformowała, że biblioteka otrzymała dofinansowanie od Ministra Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego na projekt „ Niecodzienne spotkania z kulturą ”, który będzie realizowany od sierpnia 
do listopada.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że przez LGR są ogłaszane kolejne konkursy w 
formie grantów i dotacji. Informacje o tym są zamieszczone na stronie LGR oraz na naszej. 
Dodał, że przez  fundację Ochrony Wielkich Jezior został złożony wniosek na szkolenia. 
 
Ad.18 Zamknięcie posiedzenia. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

zamknął obrady XLVIII  sesji Rady Miejskiej. 

Protokółowała:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

Bożen Dybała                                                                                       Jarosław Filipek 


